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Interpellation till 

Kommunalrådet Ann-Marie Nilsson 
 
 

Om städning i kommunens lokaler 
 
 
Under senare tid har det i massmedia rapporterats om att städningen av sjukhus och andra 
vårdinrättningar försämrats avsevärt. Detta är grund för berättigad oro, med tanke på risken för 
olika typer av sjukdomar. Många av oss har sett de avskräckande TV-bilderna från ett antal 
sjukhus (dock ej i vår kommun eller vårt län). Givetvis ska vi ha rena och välskötta lokaler inom 
vård, omsorg och skola. Detta är en grundläggande välfärdsfråga. 
 
  
Mot bakgrund av detta finns det skäl att fråga dig: 
 

1. Hur är situationen i vår kommun rörande detta? 
 

2. Hur ofta städas t ex toaletterna i skolor och äldreboenden? 
 
  
 
Jerry Hansson 
Vänsterpartiet 

 


